

Appendix D**Executive 2020-21**Full voting Members:

President (2 year maximum)	Rev. Linda Buchanan (1 year)
President Elect (Elected in “off year” for one year term)	Elect in 2020 (2 years)
Past President (one year)	(vacant for this year)
Treasurer	Paul Stanfield (no term)

Representative of the following Leadership Teams:

Property and Finance	Fred Braman (1 year)
Pastoral Relations	Rev. Darryl MacDonald (1 year)
New Ministry Development and Support/Visioning	Frederick (Rick) Sheffer (1 year)
Representative of La Table	Marie-Claude Manga (1 year)
Youth and Family Ministries	Rev. Joelle Leduc (1 year)
Indigenous Ministries	Robert Patton (1 year)
Justice and Community Ministries	Shaun Fryday
Granting and Enabling Leadership Team	Rev. Barbara Bryce (1 year)
Four (4) Full Voting Members at Large	<i>Proposed</i> Vivienne Galanis (2 years)
	Marc Grenon (1 year)
	Rev. Pierre Goldberger (1 year)
	Rev. Samuel V. Dansokho (1 year)

Corresponding Non-Voting Members:

Executive Minister	Rev. Rosemary Lambie
Pastoral Relations Minister	Sabrina Di Stefano
Communications Staff Person	Judy Coffin
Program Assistant to the Executive Minister	Joel Miller
Finance and Extension Board	Peter Bisset
Regional Network Ministers (as required)	David-Roger Gagnon
Youth, Young Adult and Families Ministries (as required)	Shanna Bernier
Property, Finance and Administration Manager (as required)	Brian Ruse
AGM Coordinator (as required)	Rev. Tami Spires
Nominations (as required)	Past Chair (Rev. Dave Lambie)

Leadership TeamsGranting and Enabling Leadership Team

Barbara Bryce (chair)
Mark Hammond (vice chair)
David Clinker
Shaun Fryday
Renate Sutherland
Elva Crawford
L.E. Moir
Fred Braman
Mher Khatchikian
Rick Sheffer
Darla Sloan
Peter Bisset
Brian Ruse (staff)
Rosemary Lambie (Exec. Min.)

Property and Finance

Fred Braman (chair)
Jim Vanstone
Paul Stanfield
Peter Mundie
Rick Sheffer
David Clinker
Dave McCormack
Peter Bisset
Stéphane Godbout
Bill Jay
Brian Ruse (staff)

Justice and Community Ministries

Shaun Fryday
Patricia Lisson
Paula Kline
Lisa Byer-de Wever
Sabrina Heffernan
Denis Ashby
Pierre Goldberger
Guy-Lin Beaudoin

Nominations

Dave Lambie
Tami Spires
Joel Miller (staff)
Rosemary Lambie (Exec. Min.)

Planning Regional Gatherings

Tami Spires (chair)
Joelle Leduc
Linda Buchanan
Shirley Stark
Valerie Nickson
Kent Chown
Judy Coffin (staff)
Shanna Bernier (staff)
Joel Miller (staff)
Rosemary Lambie (Exec. Min.)

New Ministry Development – Supporting Vision
(local/global)

Chair – (vacant)
Samuel V. Dansokho
Marie-Claude Manga
Cathy Hamilton
Matthieu Sévigny

Pastoral Relations

Darryl Macdonald
Birgit Neuschild
Janet Bisset
Jennifer Mountain
David Lambie
Mher Katchikian
Sabrina Di Stefano (staff)

Youth and Family Ministries

Joelle Leduc
Alyson Huntly
Natalya Scott-Sandy
Linda Buchanan
Tami Spires
Denis Ashby
Georgia Barratt-Lamey
Gary Tompkins
Jillian Lalonde
Tamara Mckenzie
Shanna Bernier (staff)

Nominations – (2021) 44th General Council Commissioners

1. The deadline to receive Nominations forms for GC 44 Commissioners has been extended to May 15th.
2. Currently five (5) nominations received: three lay and two ordered.
3. The link on the website where the GC 44 Commissioner nomination forms are is <https://nakhakaucc.ca/resources/nominations/>

The Executive has suggested that the Nominations Team choose applicants as set out in the Manual D.1.1 Members of the General Council (including representation from: La Table, Under 30, Moderator Nominee, Clergy, Lay, Indigenous and Visual Minority).

There are currently two (2) positions that are Ex-officio out of the 10 positions available (Leading Elder and Youth Pilgrim).

The Leading Elder will be chosen by the Regional council (in May) and could be the President or the President-elect, but could also be neither of those two but simply someone chosen by us to represent us.

The pilgrim will be chosen by the Youth and Families Ministries (YAYA) Leadership team. Each Regional Council is able to choose their process for selecting someone. An application form is being created; a pilgrim does not have to be chosen before the end of the year; the nominations Leadership Team hopes this can be completed by November 2020.

Networks and Clusters

- Archives
- Environment (Nakonha:ka Green Team)
- Food Ministries
- Licenced Law Worship Leadership
- Living into Right Relations
- Loss & Living Exploration
- Remote Communications
- Strategic Communications and Translation
- Summer Gathering
- United Church Women
- West Island Cluster Ministry

The following persons are nominated as members of the Finance and Extension Board - Nominations to be approved by the Regional Council on May 30th 2020

Terms ending May 31, 2021

Peter Bisset	St. Lambert
Fred Braman	Montreal West
Jan Langelier	Merging Waters
Peter Mundie	Wyman Memorial (Hudson)
Edward (Ted) Rutherford	St. John's (Pointe Claire)
Frederick (Rick) Sheffer	Cedar Park
Paul Stanfield	Mount Royal
Renate Sutherland	Cedar Park
Bruce Walsh	Cedar Park

Terms ending May 31, 2022

Diane Campbell	Roxboro
Marc Grenon	Bedford
Thomas Kent	Creek-Waterloo
Rev. Paula Kline	Montreal City Mission
Craig McAlpine	St. Andrews-Chateauguay
Dave McCormack	Lennoxville
Monique Moser	Église St. Jean (Montréal)

*Note that terms as indicated are renewable.

Appendix D¹

Dear brothers and sisters of the Conseil régional Nakonha:ka Regional Council,

Your nominations team is sending out this letter in the hopes that it will encourage and excite members of our regional council to consider putting your names forth to stand as General Council Commissioner nominees for General Council 44 happening next July 21st to 25th in Calgary, Alberta.

Some of you may be thinking, **“The meeting is next year, so why do we need to be electing commissioners now?”** The reason for needing to elect commissioners now is because there is work that needs to be done before the in-face meeting July 2021. There are webinars that commissioners are encouraged to attend online to help familiarize people with the General Council, help commissioners understand where proposals are coming from and the background of each proposal, to allow for questions, and to help those who are on the location arrangements team in Calgary start their planning in earnest.

As your nominations team we are looking for anyone who is interested in going! **Please submit your nomination form to Rev Tami Spires before May 20th, 2020.**

We realize that because of the pandemic many of the ways we would speak to people about nominating people are not available to us, but please don't let this stop you. In lieu of obtaining formal signatures on the form, your nominations team only asks that **anyone wanting to let their name stand:**

- **Fill out the form, including a short biography, sharing with us your gifts and skills.**
- **Type in the names of your nominator and seconder and request they email Rev Tami affirming their support of your nominee application. (You cannot nominate yourself)**
- **Send us a high resolution picture of yourself for the May 30th online meeting when the voting on commissioners will take place.**

As a way of encouraging people who might be considering letting their name stand, some current and former commissioners to General Council offered their insights about what being a General Council representative meant to them:

Commissioner and Pastore from Eglise Unie St. Pierre et Pinguet, Darla Sloan, spoke of going to General Council as *“... a good way to keep up with what's going on in the whole Church. General Council is an opportunity to meet people from elsewhere who share our concerns and our love for our Church. This is an opportunity to make known to the whole Church the joys and the particular challenges of Francophones in the United Church. We have experiences that can enrich the whole Church across our country, and we can learn from the experience of others in order to make the Gospel of Jesus Christ reminiscent of the United Church today.”*

Cathy Hamilton, a current commissioner spoke with enthusiasm about the *“Excellent worship, the opportunity to engage with people all across the church, as well as the chance to meet ecumenical partners, former moderators, and building connections to the broader church and all the amazing things the church is doing”*.

Cathy also provided some insight concerning the time commitment needed to be a General Council Commissioner. She said, *“There is one meeting every year. The first meeting is the face-to-face meeting in July 2021 in Calgary, and after that, there is an online/over the phone meeting of commissioners in 2022 and 2023. For example, the online/over the phone meetings will include approval of yearly budgets, enacting of remits,*

manual changes, and any other work needing to be done at the denominational level.”

Kevin Parnell, also a current commissioner and the youth pilgrim from our region offers up his highlights of attending General Council:

I had the incredible opportunity to attend General Council in 2018. I must say it was challenging as a 17 year old, but it honestly was a life changing experience. Never before have I witnessed such drastic growth within a community.

As a younger person involved in the church, I understand what it's like to feel like you are making zero impact in the community. General Council will let your voice be heard, every age, gender, race and sexual orientation is heard at General Council. That's the beauty of it. Everyone involved is open to change.

Before GC I didn't understand anything about how the church worked at its core. So if that's your worry, I would strongly encourage you to go anyway. You sure learn a lot in a week.

And of course for teens, it is still a youth forum and you will make amazing connections during this week, and meet people you never would have met without General Council. You will not regret going to General Council 44.

Your nominations team is hoping that this letter will encourage people to consider putting their name forth and want to be part of this exciting, Christ-led, Spirit-filling work the United Church of Canada is doing, and to help allay any questions, concerns or worries people might be having which are holding them back.

Allow your words and actions to have an impact at the national level by becoming a Commissioner from our Regional Council!

Blessings,

Rev Tami Spires on behalf of the Conseil régional Nakonha:ka Regional Council Nominations Team

en français ci-dessous

Chers frères et sœurs du Conseil régional Nakonha:ka Regional Council,

Votre équipe de mise en candidature envoie cette lettre dans l'espoir qu'elle encouragera et enthousiasmera les membres de notre conseil régional à envisager de proposer votre candidature au poste de commissaire du conseil général pour les nominations du conseil général 44 qui se tiendra du 21 au 25 juillet prochain à Calgary, en Alberta.

Certains d'entre vous pensent peut-être: «**La réunion a lieu l'année prochaine, alors pourquoi devons-nous élire des commissaires maintenant?**» La raison pour laquelle il est nécessaire d'élire les commissaires maintenant est parce qu'il y a du travail à faire avant la réunion en face de juillet 2021. Il y a des webinaires auxquels les commissaires sont encouragés à assister en ligne pour aider à familiariser les gens avec le Conseil général, aider les commissaires à comprendre où des propositions viennent et des antécédents pour poser également des questions et pour aider ceux qui font partie de l'équipe d'arrangements en matière de localisation à Calgary à commencer leur planification sérieusement.

En tant qu'équipe de nomination, nous recherchons toute personne souhaitant **soumettre son formulaire de nomination au révérend Tami Spires avant le 20 mai 2020.**

Nous nous rendons compte qu'en raison de la pandémie, de nombreuses façons dont nous pourrions parler aux gens de la nomination de personnes ne sont pas disponibles pour nous, mais s'il vous plaît ne laissez pas cela vous arrêter. Au lieu d'obtenir des signatures officielles sur le formulaire, votre équipe de nomination ne demande qu'à toute personne souhaitant laisser son nom figurer:

- Remplissez le formulaire, y compris une courte biographie, en partageant avec nous vos dons et compétences.
- Tapez le nom de votre proposant et de votre secondeur sur le formulaire et envoyez-le par e-mail au révérend Tami confirmant son soutien à votre candidature. (Vous ne pouvez pas vous nommer)
- Envoyez-nous une photo haute résolution de vous-même pour la réunion en ligne du 30 mai lorsque le vote sur les commissaires aura lieu.

Afin d'encourager les personnes qui pourraient envisager de laisser leur nom debout, certains commissaires actuels et anciens au Conseil général ont offert leur point de vue sur ce que représentait pour eux le fait d'être un représentant du Conseil général.

Darla Sloan, pasteure de l'Église Unie Saint-Pierre et Pinguet a offert ses réflexions et dit:

«C'est une bonne manière d'être au fait de ce qui se passe dans l'ensemble de l'Église. C'est l'occasion de connaître des gens d'ailleurs qui partagent nos préoccupations et notre amour pour notre Église. C'est l'occasion de faire connaître à l'ensemble de l'Église les joies et les défis particuliers des francophones dans l'Église Unie. Nous avons des expériences qui peuvent enrichir l'ensemble de l'Église tout comme nous pouvons apprendre de l'expérience des autres afin de mieux faire résonner, d'un océan à l'autre, l'Évangile de Jésus Christ aux accents de l'Église Unie.»

Cathy Hamilton, une commissaire actuelle, a parlé avec enthousiasme de *«l'excellent culte, de la possibilité de dialoguer avec des gens de toute l'église, ainsi que de la chance de rencontrer des partenaires œcuméniques, d'anciens modérateurs, et de tisser des liens avec l'église plus large et toutes les incroyables choses que l'église fait »*.

Cathy a également donné un aperçu du temps requis pour être commissaire du Conseil général. Elle a déclaré: *«Il y a une réunion chaque année. La première réunion est la réunion en personne en juillet 2021 à Calgary, et après cela, il y a une réunion en ligne / par téléphone des commissaires en 2022 et 2023. Par exemple, les réunions en ligne / par téléphone incluront l'approbation des budgets annuels, la promulgation des attributions, les modifications manuelles et tout autre travail devant être effectué au niveau confessionnel.»*

Kevin Parnell, commissaire et jeune pèlerin de notre région, présente ses points saillants de la participation au Conseil général: *«J'ai eu l'incroyable opportunité d'assister au Conseil général en 2018. Je dois dire que c'était un défi à 17 ans, mais honnêtement, cela a changé une vie.*

Jamais auparavant je n'ai été témoin d'une croissance aussi drastique au sein d'une communauté. En tant que jeune impliqué dans l'église, je comprends ce que c'est que de se sentir comme si vous n'aviez aucun impact dans la communauté. Le Conseil général fera entendre votre voix, chaque âge, sexe, race et orientation sexuelle sera entendu au Conseil général. C'est ça la beauté. Toutes les personnes impliquées sont ouvertes au changement.

Avant GC, je ne comprenais rien au fonctionnement de l'église en son cœur. Donc, si cela vous inquiète, je vous encourage fortement à y aller quand même. Vous apprendrez certainement beaucoup en une semaine. Et bien sûr pour les adolescents, c'est toujours un forum pour les jeunes et vous ferez des liens incroyables au cours de cette semaine, et rencontrerez des gens que vous n'auriez jamais rencontrés sans le Conseil Général. Vous ne regretterez pas d'être allé au Conseil général 44.»

Votre équipe espère que cette lettre encouragera les gens à envisager de proposer leur nom et à faire partie de ce travail passionnant, mené par le Christ et remplissant l'Esprit que l'Église Unie du Canada fait, et à répondre à toutes vos questions, préoccupations ou des soucis que les gens pourraient avoir et qui les retiennent.

Permettez à vos paroles et actions d'avoir un impact au niveau national en devenant commissaire de notre conseil régional!

Bénédiction,

Le révérend Tami Spires, au nom du Conseil régional Nakonha: ka Équipe des candidature du conseil régional